
Årsmelding april 2018 - april 2019  
 

Årsmeldingens formål 
Her rapporteres det om hva som har skjedd i velforeningen det siste året. Slik får de 
som ikke er like involvert i den daglige driften styremedlemmene anledning til å følge 
med i hva som skjer.  

 
Denne årsmeldingen går fra årsmøte til årsmøte - ikke fra nyttår til nyttår. For 
enkelthetens skyld har vi likevel latt regnskapet følge året, slik at regnskapet er for 
2018. 

 
Arrangementer/hendelser i året som har gått 
Bydalen vel fikk forsterket styre på årsmøtet våren 2018, da Tom Øystein Jonassen 
kom inn. Ellers har det vært noen mindre endringer av velforeningens ulike komitéer.  

 
Velforeningen har gjennomført sine tradisjonelle arrangementer og noen nye, herunder: 
 

● Det var is på Wiesebanen i vinter. 
● Blomster ble plantet ved fartshinderet i Sportsveien. Sponset av Cicignon LSU.  
● Ryddeaksjon/dugnad langs gater, på lekeplasser ble gjennomført på våren. 
● Grill-/sommerfest på Wiesebanen som vanlig - det er kjøpt to nye griller i år. 
● Trygghetsvandring på høsten. Dette ble fulgt opp med innrapportering av 

slukkede gatelys, osv. til kommunen og Statens vegvesen. Mørke gatelykter kan 
rapporteres via kommunens nettside. 

● Det er kjøpt nye nett til fotballmålene på Wiesebanen.  
● Temakvelder på Gjærhuset på Bryggeriet: 

○ Høst 2018: Jan Kiønig, Birger Hjelmeland og Thor Flink Andersen om 
bryggeriets historie. Cicignon Salongorkester. 

○ Vinter 2019: Infomøte om gravearbeider i og omkring Lahellemoveien. 
Quiz med Dag Solheim. Godt fremmøte begge kveldene.  

● Det ble holdt møte på Gjærhuset om kommunens rehabilitering av vann- og 
avløpsrør i og omkring Lahellemoveien. Mange var bekymret for skader på hus. I 
kjølvannet av møtet om graving har kommunen gjennomført: 

○ Fartsmålinger 
○ Rystelsesmålinger 
○ Trafikktelling 
○ Laget liste over kontaktpersoner hos kommune og entreprenør 

● Cicignon LSU fikk inn styremedlem Harald Brevik fra Bydalen i 2018. Harald har 
siden kjøpt seg campingbil og dratt på jorden-rundt-reise. Mulig nytt medlem fra 



Bydalen er Petter Curteis-Hohmann. (I ettertid har det blitt klart at Petter CH er 
nytt medlem i CLSU.)  

● Julegrantenning skjedde som vanlig ved Wiesebanen. 
● Det er sendt høringsuttalelse til ny kommuneplan om Wiesebanen.  
● Det er sendt høringsuttalelse til forslag om reguleringsplan for bygging langs 

Lisleby Allé/Mørkedalen 
● Det ble søkt om midler fra LSU-fond til opprusting av busstoppet I sissis vei og 

lekeplassen ved Wiesebanen. Vi fikk ikke midler, men ble oppfordret til å søke 
neste gang. 

● Jevnlige styremøter (referater fra møtene legges ut på velforeningens nettside) 
● Godt samarbeid med Losjeveien 2 AS om bruk av Gjærhuset i forbindelse med 

arrangementer. 
  
 
Regnskap 2018 
Regnskapet ført av Maria E. Brevik er revidert og godkjent av revisor. 
 
Budsjett for kommende periode bygges over samme lest som regnskapet fra forrige 
periode.  
 
 
Valg: 
Valgkomiteen v/ Robert Antonsen vide fullmakter til styret, som foreslo: 
 

● Tradisjonen er at komiteene gjenvelges med mindre noen gjør noe aktivt for å 
forlate dem. Dette vedtas også i år. 

● Lisbeth Lindal vil ut av grillfestkomiteen. Årsmøtet gir fullmakt til at grillfestkom. 
konstituerer seg selv med nytt medlem, og at øvrige kom. kan gjøre det samme 
ved behov. 

● Valg av nytt styre 
○ Maria E. Brevik – kasserer – 1 år igjen - ikke på valg 
○ Tom Øystein – styremedlem – 1 år igjen - ikke på valg 
○ Egil Sekkelsten – leder – 1 år - valgt 
○ Eva Christine Bartholdsen/Tom Eirik Bartholdsen - styremedlem - valgt fo 

2 år 
○ Loyd Nilsen – styremedlem - valgt for 2 år 
○ Thorvald Munch-Møller – styremedlem -  valgt for 2 år 
○ Pernille Meum – styremedlem - valgt for 2 år 



○ Årsmøtet gir styret fullmakt til å konstituere seg selv. 

 

Petter Hohmann, Karianne Fog, Thor Flink Andersen og Hanne Utne går ut av styret. 
Disse danner valgkomité. 

 
 

 


